
 

REFERAT 
22.08.2023 kl. 1700-1900 
Formøde for forældrevalgte kl. 1645.  
Øvrige møder kl. 1700 til mødestart. 
 
Forældrerepræsentanter: 

Annika Kristensen, Karsten Søgaard, Jens Christian Juhl Pedersen, Pernille Bruhn 

Hansen, Rasmus Jensen Rechnagel, Marion Kruse Andersen, Kristian Nissen 

Medarbejderrepræsentanter: 

Bo Madsen og Helle Thomsen 

Eksterne repræsentanter: 

Karsten Møller Pedersen (Lokalrådet) 

Elevrepræsentant(er): 

Anna og Mia fra 8. klasse 

 

Ledelsen: 

Pernille Heide (viceskoleleder) og Steen Møller (skoleleder) 

 

Evt. Bemærkninger:  

 

Afbud: Jens Christian, Anna og Mia 

 

DAGSORDEN 

 

BESLUTNING ANSVARLIG 

1. Godkendelse af referat 

2 min 

 

Referat godkendt  

2. Godkendelse af dagsorden 

3 min 

 

Dagsorden godkendt  

3. Orientering 

20 min 

- Elevråd 

- Formanden 

- Forældrerepr. 

- Eksterne repr. 

- Medarb.repr. 

- Skoleledelse 

 

Elevråd 

Fraværende. Elevrådet har først konstitueret 

sig d. 21.08. 

 

Formanden 

 

Forældrerepr. 

God første uge i skolen. Gode fortællinger 

om nye lærere i forskellige klasser. 

 

Eksterne repr. 

Intet 

 

Medarb.repr. 

I team 1 blev skemaet fulgt de første dage. 

Nu er de gået i gang med første projekt: 

’Verdens bedste’. I dag har de været på tur til 

Ribe for at dyrke fællesskabet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Projekt i team 2: ’Her bor vi’. Eleverne har 

fået ret frie rammer for at bestemme, 

hvordan det skal være i klyngen.  

 

Projekt i team 2: ’Youth tag’, hvor de også 

skal indrette et nyt ungdoms- og 

læringsmiljø. Besøg af graffiti-maler. 

 

God start i SFO’en, hvor de har været i 

svømmehallen i dag. 

 

 

Skoleledelsen 

 

Projekt - PBL 

Hele skolen er godt i gang med projektforløb. 

9. klasse er med i første projekt, men tanken 

er, at de holdes ude af de følgende projekter.  

 

Kommunalt budget 2024 

Steen har været til budgetpræsentation. 

Budgetforslaget er nu sendt i høring. Der er i 

forslaget afsat 68 mio. kroner til at bygge ny 

Hejnsvig Skole. Når den nye skole står 

færdig, skal tandlægebygningen rives ned. 

Der er også forslag om, at alle 0. og 1. 

klasser fremover skal have 2 voksne hele 

tiden. Høringsfrist d. 1/9. 

 

Kvalitet 

Det kom i sidste uge frem i medierne, at en 

del skoler er vurderet at have ’bekymrende 

kvalitet’. Hejnsvig Skole er taget ud med 

bekymrende kvalitet ift. karakter-gennemsnit 

2022. Steen har lavet en redegørelse herfor. 

Bekymrende kvalitet er ikke det generelle 

billede af skolen, og skolestrukturanalysen i 

foråret konkluderede også, at der var god 

kvalitet på samtlige skoler – også på 

Hejnsvig Skole. 

 

Elevråd 

Elevrådet har konstitueret sig. I dag har de 

haft besøg af to unge fra danske skoleelever, 

der har undervist dem i og om elevrådet rolle. 

 

Fællessamlinger 



 

Vi er i dette skoleår startet op med to 

morgensamlinger pr. uge. Hver tirsdag og 

fredag. På hver samling synges to sange og 

gives beskeder. 

 

 

4. Forretningsorden 

10 min 

 

Årlig gennemgang af forretningsorden 

 

Forretningsordenen er godkendt uden 

ændringer. 

 

 

5. Kontaktperson til klasserne 

10 min 

Fordeling af forældrevalgte som 

kontaktpersoner for klasserne. 

 

0.-3. klasse: Pernille, Marion, Rasmus, 

Karsten, Christian 

 

4.-6. klasse: Annika, Kristian, Rasmus 

 

7.-9. klasse: Annika, Karsten, Rasmus 

 

Repræsentanterne deltager på den fælles 

del af forældremødet i de tre afdelinger. 

 

 

6. Skolebestyrelsens mål for 

perioden 2022-2024 

20 min 

Drøftelse vedr. status for skolebestyrelsens 

mål vedtaget i efteråret 2022. 

 

Fra referat 25.10.2022: 
Følgende 2 mål blev besluttet:  

• Løbende synliggørelse af 
skolebestyrelsens arbejde for 
forældre for at skabe mere positiv 
opmærksomhed omkring 
skolebestyrelsesarbejdet  

• Større forældredeltagelse ved 
arrangementer og møder i skolen  

 

Det virker godt, når børnene er inddraget i 

arrangementet. At børnene har noget at vise 

forældrene.  

Nysgerrighed ift. fraværende forældre. Det 

kræver en særlig indsats at få alle med. 

 

Opslag i klassernes facebook-grupper, hvor 

der mindes om kommende forældremøde. 

 

Skolen laver optælling over antallet af 

deltagende forældre ved de kommende 

forældremøder. 

 



 

7. Trivselsmåling 2023 

20 min 

Kort gennemgang af udvalgte resultater 

 

Ønske fra skolebestyrelsen om, at der bliver 

lavet en mere jævnlig undersøgelse op 

udvalgte trivselsspørgsmål. Ledelsen 

arbejder videre med den idé. 

 

 

8. Oversigt over 

skolebestyrelsens 

principper og politikker 

5 min 

 

Kort præsentation af oversigt 

 

Der er to principper, der skal opdateres i 

efteråret. 

 

9. Farlig skolevej 

15 min 

 

Drøftelse på baggrund af 

forældrehenvendelse. 

Oplæg v. Annika. 

 

På baggrund af forældrehenvendelsen 

ønskes det at Egebjerg Landevej gøres til 

trafikfarlig vej ved at skolebestyrelsen sender 

en ansøgning om dette til kommunen.  

Steen undersøger mulighederne. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

STM 

10. Eventuelt 

5 min 

 

- Annika ønsker en opmærksomhed på, 

hvad der drøftes på punktet orientering, 

så det ikke bliver for negativt. Det er 

vigtigt, at punkter sættes på 

dagsordenen, så alle er forberedte på 

det. 

- På forældremøderne kan der orienteres 

om, at der afholdes et arrangement for 

kommende forældreråd. 

 

 

11. Formidling af udvalgte 

emner fra dagsorden 

5 min 

 

Hvilke 2-3 temaer skal formidles som 

videoindslag til forældrekredsen? 

 

Udsættes 

 

 

 

Overførte punkter fra tidligere møder, men som endnu ikke er på dagsorden, eller dagsordenforslag, 

der endnu ikke er sat på: 

 

• Handleplan for mad og måltider 

• Arrangement for nye forældreråd 

 


